
P R O T O K Ó Ł  NR  II/2024 

z sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne 

odbytej w dniu 20 maja 2024 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Krościenko Wyżne 

ul. Południowa 9 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 i trwała do godz. 1540 z czterema przerwami: 

w godz. 1215 – 1225, 1235 – 1250, 1345 – 1400 i 1440 – 1530. 

 

Obecni radni wg listy obecności. Obecnych 15 radnych (wszyscy obecni). 

 
 

W posiedzeniu uczestniczyli także: 
 

      - Mateusz Liput 

      - Łukasz Lorens 

      - Agnieszka Filar 

      - Mateusz Podkul 

      - Bolesław Pudłowski 

 

 -  wójt Gminy Krościenko Wyżne 

-  zastępca wójta Gminy Krościenko Wyżne 

-  skarbnik Gminy Krościenko Wyżne 

-  sekretarz Gminy Krościenko Wyżne 

-  sołtys Sołectwa Krościenko Wyżne 
 
 

 Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

 

(listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Rozpoczynając II sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Krzysztof Podkul otworzył obrady, powitał radnych oraz obecnych na posiedzeniu 

mieszkańców. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w II sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy Krościenko 

Wyżne może ważnie obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad. 3 

Przedstawienie porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Krzysztof Podkul przedstawił porządek II sesji, który przedstawiał się 

następująco: 

 

Punkty 1-2, czyli otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad zostały już zrealizowane. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Krościenko Wyżne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. z 2023 r. poz. 571) 

w 2023 roku. 

6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krościenko Wyżne, 

b) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne, 

c) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne, 

d) powołania stałych Komisji Rady Gminy Krościenko Wyżne, 

e) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o sprawach, których wpływ do Rady miał miejsce 

między sesjami. 

8. Sprawy bieżące oraz wnioski i oświadczenie radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zauważył, że radni otrzymali porządek 

obrad wraz z zawiadomieniami o terminie zwołania II sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne  

i projektami uchwał. Wobec tego dopytał w kwestii ewentualnych wniosków lub uwag do 

porządku obrad. Wniosków i uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady 

stwierdził, że rada gminy będzie obradować według porządku przedstawionego wcześniej. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: Szanowni Państwo, pragnę przedstawić najistotniejsze 

informacje mające miejsce w tym krótkim, bo dwutygodniowym okresie międzysesyjnym  

tj. od dnia 2 maja: 

1) zgodnie z postanowieniem Komisarza Wyborczego w Krośnie I w dniu  

6 maja 2024 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Krościenko Wyżne odbyła się I sesja 

Rady Gminy Krościenko Wyżne. Dokonano na niej ślubowania radnych oraz wójta wraz  

z wręczeniem zaświadczeń o wyborze. Rada gminy wybrała również przewodniczącego; 

2) zakończyliśmy realizację zadania pn. „Budowa infrastruktury elektroenergetycznej 

oświetlenia drogowego w technologii energooszczędnej na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne”. Kwota realizacji inwestycji wyniosła nieco ponad 4 mln zł, z czego 90% 

pochodziło ze środków rządowego funduszu „Polski Ład”; 

Na koniec jeszcze serdecznie zapraszam na widowisko pn. „Iskry Niepodległej”. Przez dwa 

dni tj. 26-27 maja na parkingu przy kościele parafialnym w Krościenku Wyżnym będzie 
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można poznać historię wybitnych Polaków, którzy zmienili świat. Widowisko umieszczono 

w specjalnie zaprojektowanej naczepie ekspozycyjnej, która podróżuje przez całą Polskę. 

Wstęp będzie bezpłatny. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul dopytał w kwestii pytań do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Głosów w tym punkcie nie zabrano. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Krościenko Wyżne  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

(Dz. U. z 2023 r. poz. 571) w 2023 roku. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy – Mateusz Liput (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). 

Szanowni Państwo uchwałą Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 24 listopada  

2022 r. został uchwalony Program Współpracy Gminy Krościenko Wyżne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

Projekt programu był konsultowany z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy. Konsultacje przeprowadzono w dniach  

od 4 do 14 listopada 2022 r. poprzez opublikowanie na stronie internetowej Gminy Krościenko 

Wyżne „Formularza konsultacji”. W wyznaczonym terminie nie zgłoszono uwag i zastrzeżeń 

do projektu ww. programu. 

Na terenie Gminy Krościenko w 2023 r. funkcjonowało 13 stowarzyszeń  

(w tym 11 stowarzyszeń mających siedzibę w Gminie Krościenko Wyżne): 

1) Stowarzyszenie Kulturalne „Dębina” w Krościenku Wyżnym, 

2) Gminny Klub Sportowy „WISŁOK” Krościenko Wyżne, 

3) Ludowy Klub Sportowy „Orzeł” Pustyny w Krościenku Wyżnym-Pustynach, 

4) Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Wisłok” Krościenko Wyżne, 

5) Stowarzyszenie „Zdrowie i Natura” w Krościenku Wyżnym, 

6) Stowarzyszenie Aktywnej Promocji Sportu i Kultury „APSIK” w Krościenku Wyżnym, 

7) Ochotnicza Straż Pożarna Krościenko Wyżne, 

8) Ochotnicza Straż Pożarna w Pustynach, 

9) Koło Gospodyń Wiejskich w Krościenku Wyżnym, 

10) Klub Tenisa Stołowego Krościenko Wyżne w Krościenku Wyżnym, 

11) Uczniowski Klub Sportowy „LIDER” w Krościenku Wyżnym, 

12) Polski Czerwony Krzyż Zarząd Rejonowy w Krośnie, 

13) Polskim Stowarzyszeniem na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną  

Koło w Krośnie. 
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Współpraca Gminy Krościenko Wyżne w 2023 roku z organizacjami pozarządowymi 

prowadzona była w zakresie wsparcia finansowego. 

Gmina Krościenko Wyżne na podstawie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie ogłaszała otwarte konkursy ofert na 

realizację zadań publicznych w 2023 r. w zakresie: 

1) umasowienie sportu i praca z młodzieżą w Krościenku Wyżnym, 

2) umasowienie sportu i praca z młodzieżą w Pustynach, 

3) asystent osobisty osoby niepełnosprawnej edycja 2023, 

4) opieka wytchnieniowa - edycja 2023, 

5) usług opiekuńczych, w tym specjalistycznych usług opiekuńczych nad osobami, które  

z powodu wieku, choroby lub innych przyczyn wymagają pomocy innych osób oraz 

specjalistycznych usług opiekuńczych świadczonych na rzecz osób z zaburzeniami 

psychicznymi, 

6) dowóz i opieka nad dziećmi niepełnosprawnymi z terenu Gminy Krościenko Wyżne do 

Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w Krośnie w 2023 r. 

W każdym konkursie wpłynęło po jednej ofercie. 

W ramach konkursów Gmina Krościenko Wyżne przyznała na 2023 r. dotacje celowe na 

realizację zadań określonych następującym stowarzyszeniom: 

1) Gminny Klub Sportowy „WISŁOK” Krościenko Wyżne – przyznana kwota dotacji 32 

000,00 zł, 

2) Ludowy Klub Sportowy „Orzeł” Pustyny w Krościenku Wyżnym-Pustynach – przyznana 

kwota dotacji 22 000,00 zł, 

3) Polski Czerwony Krzyż Zarząd Rejonowy w Krośnie – przyznana kwota dotacji: 

a)   73 690,00 zł - usługi opiekuńcze; 

b) 519 480,00 zł - asystent osobisty osoby niepełnosprawnej; 

c)   89 760,00 zł - opieka wytchnieniowa. 

4) Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło  

w Krośnie – przyznana kwota dotacji 6 600,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul dopytał w kwestii pytań do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Radny Rafał Przymusiński: Panie wójcie ja mam takie pytanie odnośnie punktu 3.  

W 4 podpunkcie informujemy, że działał Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Wisłok” 

Krościenko Wyżne i taka moja sugestia, że chyba nie warto tego wpisywać, ponieważ ten klub 

nie istnieje od 16 lat. W 2009 roku zawiesił swoją działalność. Jego kontynuatorem jest obecny 

Klub „Wisłok” Krościenko Wyżne. To taka moja tylko jedna uwaga. Pamiętamy, że  

w tamtym roku, wtedy połączył się klub z Krościenka Wyżnego z klubem z Pustyn, powstało 

nowe stowarzyszenie z nowym KRS. Kilka lat później „Orzeł” wrócił i „Wisłok” wrócił ze 

starą nazwą, ale ten klub już nie istnieje. Więc taka moja uwaga. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: Tak. Tutaj zgadzam się. Tutaj jest kosmetyczna poprawka.  

Ja już mam dobrze, ale widocznie do Państwa poszło jeszcze z jakimś tam chochlikiem. Także 

bardzo przepraszam i postaram się już na następne sprawozdanie tą poprawkę uwzględnić. 
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Innych głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Ad. 6a 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przypomniał, że zgodnie z § 9 ust. 2 Statutu 

Gminy Krościenko Wyżne - Rada Gminy wybiera ze swego grona przewodniczącego rady  

i dwóch wiceprzewodniczących. W myśl art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, 

wiceprzewodniczący rady wybierani są bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. W związku z tym, że wybór 

wiceprzewodniczących rady odbywa się w głosowaniu tajnym, poprosił o zgłaszanie 

kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krościenko Wyżne. Poinformował,  

że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Stanisław Ziomek zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Jurczaka. Radny Krzysztof 

Jurczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Krzysztof Jurczak zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Niżnika. Radny Tomasz 

Niżnik wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rafał Przymusiński zgłosił kandydaturę radnego Macieja Pelczara. Radny Maciej 

Pelczar wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku zgłoszeń radny Stefan Liput złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poddał wniosek o zamkniecie listy kandydatów 

na wiceprzewodniczących pod głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że lista kandydatów na 

wiceprzewodniczących rady gminy została zamknięta. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przypomniał, że zgodnie z § 33 ust. 1 

Statutu Gminy Krościenko Wyżne w głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart 

ostemplowanych pieczęcią rady, a samo głosowanie przeprowadza wybrana z grona rady 
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komisja skrutacyjna z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym. Zaproponował powołanie 

3 osobowej komisji skrutacyjnej. Przypomniał, iż osoby kandydujące nie mogą wchodzić  

w skład ww. komisji. Następnie poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur do pracy w komisji. 

 

Do składu Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni następujący radni: 

1) Radna Małgorzata Bystrańska zgłosiła radną Jadwigę Hejnar. Radna Jadwiga Hejnar 

wyraziła zgodę. 

2) Radna Jolanta Pelczar zgłosiła radnego Jana Borka. Radny Jan Borek wyraził zgodę. 

3) Radny Krzysztof Jurczak zgłosił radnego Krzysztofa Kmonka. Radny Krzysztof Kmonk 

wyraził zgodę. 

 

Radna Małgorzata Bystrańska złożyła wniosek o zamknięcie listy kandydatów do pracy  

w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poddał pod głosowanie wniosek o zamknięci listy 

kandydatów do pracy w komisji skrutacyjnej. 

 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

powołała komisję skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w następującym składzie: 

1) radna Jadwiga Hejnar, 

2) radny Jan Borek, 

3) radny Krzysztof Kmonk. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się 

komisji, w tym wyłonienia Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania kart 

do głosowania. 

 

Po powrocie członków Komisji Skrutacyjnej prowadzący posiedzenie wznowił obrady Rady 

Gminy Krościenko Wyżne. Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – radna Jadwiga 

Hejnar objaśniła sposób głosowania. Po stwierdzeniu i okazaniu radnym, że urna jest pusta 

została ona przez członków komisji zaplombowana. Następnie Komisja Skrutacyjna 

przeprowadziła głosowanie tajne. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził przerwę w posiedzeniu celem 

przeliczenia głosów. 
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Do posiedzenia dołączył Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Jadwiga Hejnar odczytała protokoły 

Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania i zapoznała zgromadzonych z jego 

wynikami. Stwierdziła ona, że liczba osób uprawnionych do głosowania wynosi 15: 

1) „za” wyborem radnego Krzysztofa Jurczaka na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

głosowało 10 radnych. 

2) „za” wyborem radnego Tomasza Niżnika na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

głosowało 13 radnych. 

3) „za” wyborem radnego Macieja Pelczara na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy głosowało 

5 radnych. 

 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdza, że: 

1) radny Krzysztof Jurczak, 

2) radny Tomasz Niżnik, 

– zostali wybrani na Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

Radny Maciej Pelczar nie uzyskał wymaganej liczby głosów w związku z czym nie został 

wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul pogratulował radnym wybranym na 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krościenko Wyżne, a następnie odczytał UCHWAŁĘ 

NR II/2/2024 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krościenko Wyżne 

- w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poinformował, że zgodnie z § 9 ust. 3 Statutu 

Gminy Krościenko Wyżne na sesji rady gminy, na której dokonano wyboru 

Wiceprzewodniczących, Przewodniczący Rady wskazuje Wiceprzewodniczącego, który 

będzie w pierwszej kolejności prowadził obrady sesji Rady podczas jego nieobecności, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podczas jego nieobecności Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy radny Krzysztof Jurczak będzie prowadził obrady. 

 

Ad. 6b 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Krościenko Wyżne, 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przypomniał, że zgodnie z art. 18a ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym: „Rada gminy kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy; w tym celu powołuje komisję 

rewizyjną”. Przepisy wspomnianej ustawy zabraniają, aby przewodniczący oraz 

wiceprzewodniczący rady gminy wchodzili w skład tejże komisji. Z kolei § 46 ust. 1 i 2 Statutu 

Gminy Krościenko Wyżne wskazuje, że Komisja Rewizyjna składa się z co najmniej trzech 

radnych, w tym Przewodniczącego oraz Zastępcy Przewodniczącego. Przewodniczącego  



8 

 

i Zastępcę Przewodniczącego wybiera Komisja Rewizyjna spośród swoich członków.  

W związku z tym, że Statut Gminy Krościenko Wyżne nie określa maksymalnej liczny 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący 

zaproponował, aby Komisja Rewizyjna składała się z 5 członków. Prowadzący obrady zapytał 

czy są jakieś uwagi. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przystąpił do 

przegłosowania wniosku. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

ustaliła, iż w obecnej kadencji Komisja Rewizyjna będzie składać się z 5 członków. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 

 

Do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne radni zgłosili następujące 

osoby: 

- radny Maciej Pelczar zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Hejnar. Radna Jadwiga Hejnar 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

- radny Stanisław Ziomek zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Pelczar. Radna Jolanta Pelczar 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

- radny Maciej Pelczar zgłosił kandydaturę radnego Jana Borka. Radny Jan Borek wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

- radna Jolanta Pelczar zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Kmonka. Radny Krzysztof 

Kmonk nie wyraził zgody na kandydowanie. 

- radny Stefan Liput zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Jurczyka. Radny Mariusz Jurczyk 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radna Małgorzata Bystrańska zgłosiła kandydaturę radnego Stanisława Ziomka. Radny 

Stanisław Ziomek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Następnie radna Małgorzata Bystrańska złożyła wniosek o zamknięcie listy kandydatów do 

składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poddał złożony wniosek o zamknięcie listy pod 

głosowanie. 
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W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że lista kandydatów do składu Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne została zamknięta. 

 

W dalszej kolejności w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady Gminy 

głosowania jawnego poszczególni kandydaci zgłoszeni do składu Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Krościenko Wyżne otrzymali następującą ilość głosów (w głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych): 

1) radna Jadwiga Hejnar - 15 głosów „za”, 

2) radna Jolanta Pelczar - 15 głosów „za”, 

3) radny Jan Borek - 15 głosów „za”, 

4) radny Mariusz Jurczyk - 15 głosów „za”, 

5) radny Stanisław Ziomek - 15 głosów „za”. 

 

(imienne wykazy z poszczególnych głosowań w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul odczytał uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne. W dalszej kolejności zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” –  0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ  

NR II/ 3 /2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne 

- w załączeniu. 

 

Ad. 6c 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne. 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przypomniał, że zgodnie z art. 18b ust. 1 ustawy  

o samorządzie gminnym: „Rada gminy rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych 

jednostek organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez obywateli; w tym celu 

powołuje komisję skarg, wniosków i petycji.”. Przepisy wspomnianej ustawy zabraniają, aby 

przewodniczący oraz wiceprzewodniczący Rady Gminy wchodzili w skład tejże Komisji.  

Z kolei § 58 ust. 1 i ust. 2 Statutu Gminy Krościenko Wyżne wskazuje, że Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji składa się z co najmniej trzech Radnych, w tym Przewodniczącego, 

Zastępcy Przewodniczącego oraz członków. Przewodniczącego i Zastępcę Przewodniczącego 

wybiera Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spośród swoich członków. W związku z tym, że 

Statut Gminy Krościenko Wyżne nie określa maksymalnej liczny członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący zaproponował, aby 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji składała się z 5 członków. Prowadzący obrady zapytał czy 

są jakieś uwagi. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przystąpił do 

przegłosowania wniosku. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

ustaliła, iż w obecnej kadencji Komisja Skarg, Wniosków i Petycji będzie składać się  

z 5 członków. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy. 

Do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne radni zgłosili 

następujące osoby: 

- radny Krzysztof Jurczak zgłosił kandydaturę radnego Stefana Liputa, 

- radny Stanisław Ziomek zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Bystrańskiej, 

- radny Maciej Pelczar zgłosił kandydaturę radnego Rafała Przymusińskiego, 

- radna Jolanta Pelczar zgłosiła kandydaturę radnej Marty Sawickiej, 

- radny Krzysztof Jurczak zgłosił kandydaturę radnego Marcina Nóżki. 

 

Wszyscy ww. radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń radny Stanisław Ziomek złożył wniosek o zamknięcie listy 

kandydatów do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne. 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poddał złożony wniosek pod głosowanie. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że lista kandydatów do składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne została 

zamknięta. 

 

W dalszej kolejności w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady Gminy 

głosowania jawnego poszczególni kandydaci zgłoszeni do składu Komisji Skarg Wniosków  

i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne otrzymali następującą ilość głosów (w głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych): 

1) radny Stefan Liput - 15 głosów „za”, 

2) radna Małgorzata Bystrańska -15 głosów „za”, 

3) radny Rafał Przymusiński - 14 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 

4) radna Marta Sawicka - 15 głosów „za”, 

5) radny Marcin Nóżka - 13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

(imienne wykazy z poszczególnych głosowań w załączeniu do protokołu). 

 

Wobec powyższego prowadzący posiedzenie stwierdził, że członkami Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne zostali wybrani: 

1) radny Stefan Liput, 

2) radna Małgorzata Bystrańska, 

3) radny Rafał Przymusiński, 

4) radna Marta Sawicka, 

5) radny Marcin Nóżka. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne. W dalszej kolejności 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 
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- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ  

NR II/ 4 /2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne - w załączeniu. 

 

Ad. 6d 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji 

Rady Gminy Krościenko Wyżne, 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przypomniał, że zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy  

o samorządzie gminnym oraz § 37 ust. 1 i § 39 ust. 1 i 2 Statutu Gminy Krościenko Wyżne: 

„Rada powołuje następujące stałe Komisje: 

1) Budżetu i Finansów, 

2) Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

3) Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Komisje stałe składają się z co najmniej pięciu radnych, w tym Przewodniczącego, Zastępcy 

Przewodniczącego, przedstawicieli wszystkich klubów oraz członków. Przewodniczącego  

i Zastępcę Przewodniczącego wybiera Komisja stała spośród swoich członków. W związku  

z tym, że Statut Gminy Krościenko Wyżne nie określa maksymalnej liczby członków Komisji 

stałych Przewodniczący zaproponował, aby Komisje stałe składały się z 5 członków każda. 

Prowadzący obrady zapytał czy są jakieś uwagi. 

 

Radny Tomasz Niżnik: Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Biorąc pod 

uwagę analizy komisji stałych w innych gminach chciałbym zwrócić uwagę na to, że dobrze by 

było poszerzyć skład ilościowy członków komisji stałych. Dlaczego? Dlatego, że każdy radny, 

który może brać udział w dwóch takich komisjach (pracach komisji stałych) po prostu 

uczestniczył w tych pracach. Te komisje, które są tak ważne, czyli Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, czy Komisja Budżetu, czy Komisja Oświaty zostały poszerzone do 7 osób.  

W ościennych gminach jest tak, że są po 8 osób i 12 osób w tych komisjach. Także mój wniosek, 

żeby na spokojnie każdy radny zapoznał się z tymi sprawami, które w tych komisjach są 

omawiane. Wnioskuję i proponuję, aby poszerzyć ilość członków w tych komisjach do 7 osób. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul oznajmił, iż rozumie, że jest to wniosek i udzielił 

głosu Radcy Prawnemu. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Szanowny panie przewodniczący, panie wójcie, 

Szanowni Państwo radni. Tutaj rzeczywiście jak powiedział pan przewodniczący Statut Gminy 

Krościenko Wyżne nie określa maksymalnej liczby członków komisji. On tylko stanowi, że 

określa minimalną liczbę członków komisji, czyli 5 radnych, w tym Przewodniczący, Zastępca 

Przewodniczącego oraz przedstawiciele wszystkich klubów oraz członkowie. Tutaj jest 
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wniosek pana przewodniczącego, żeby było 5 członków, czyli minimalna i maksymalna liczba 

członków byłaby taka sama i tutaj pana radnego Niżnika jest wniosek, żeby było 7 osób. 

Proponuje przegłosować wniosek dalej idący, albo w ogóle pierwszy wniosek formalny pana 

przewodniczącego, a później ewentualnie pana radnego Niżnika. Ja mam tylko takie pytanie 

formalne, bo tutaj słyszałem, że pan zgłaszał przedstawiciela klubu. Nie wiem. To ktoś z panów 

zgłaszał. Czy formalnie został taki klub zawiązany? 

 

Radny Maciej Pelczar: Tak oczywiście. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Bo Szanowni Państwo zwracam uwagę, żebyśmy tutaj 

dobrze powołali te komisje stałe. Komisje zakładają, że wchodzi przedstawiciel wszystkich 

klubów. Statut również określa informacje dla przewodniczącego. Czy taka informacja o liczbie 

członków klubu została dostarczona? 

 

Radny Maciej Pelczar: Tak oczywiście klub formalnie powstał. Zostały dokumenty 

dostarczone do pana przewodniczącego. Pana niestety nie było. Wszystkie dokumenty są już 

dostarczone. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Dobrze, czyli mamy tutaj panie przewodniczący listę 

członków klubu? 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul: Mamy regulamin Klubu Radnych „Forum 

Społeczne” podpisany przez cztery osoby. Taki dokument został mi dostarczony. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Ile jest osób? 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul: Cztery osoby są podpisane. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Cztery, czyli minimalna liczba członków. Dobrze. To 

tak Szanowni Państwo, żeby jak będziecie zgłaszać kandydaturę, to ten klub miał swojego 

przedstawiciela w każdej komisji stałej. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie nad pierwszym ze złożonych 

wniosków dotyczącym ustalenia liczby członków komisji stałych na 5 osób. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 7 radnych, 

- „przeciw” – 8 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. 

Następnie prowadzący obrady przystąpił do przegłosowania wniosku radnego Tomasza 

Niżnika o ustalenie liczby członków komisji stałych na 7 osób. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 7 radnych, 

- „przeciw” – 8 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek został odrzucony i poprosił 

Radcę Prawnego o zabranie głosu. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Szanowni Państwo, tutaj oba wnioski de facto zostały 

przez Państwa odrzucone. Nikt nie uzyskał większości, więc ewentualnie inne propozycje. 

 

Radny Tomasz Niżnik: Mam taką propozycję. Jeżeli taka zaistniała sytuacja, mam propozycję 

taką czy możemy wystawiać członków do danych komisji i na przykład zamknąć, jeżeli ta ilość 

będzie na przykład 6 w jednej, 7 w drugiej, na przykład 5 w innej, bo po prostu ktoś może nie 

chcieć pracować w tej komisji, żeby nie robić sztywnych ram, bo chyba też tak można 

(prawda?) zgodnie z prawem. Tylko czy musimy przegłosować to wcześniej? Czy możemy po 

zgłaszaniu kandydatów do danej komisji? 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Panie radny, tutaj rzeczywiście, bo Statut nie określa 

maksymalnej liczby, określa minimalną liczbę. Więc tutaj propozycja pana przewodniczącego, 

czy pana była taka żeby określić. Państwo na początku kadencji sobie ustalacie jaki skład 

osobowy będą liczyły komisje stałe. Propozycja była 5, była 7. Nie uzyskała, tak jak 

powiedziałem, żadna z tych propozycji większości. Tu jakby jest kwestia ustalenia tego składu, 

żeby właśnie głosować. Powiedzmy zgłosi się 6 kandydatów, Państwo macie ustalone 5, więc 

Państwo musicie wyeliminować jednego kandydata radnego, że nie będzie wchodził w skład 

tej komisji. W takim przypadku tutaj Państwo dopuszczacie w zasadzie skład dowolny, bo nie 

ma już określonego górnego limitu. Ewentualnie sytuacja byłaby taka, żeby głosować, jeśli nie 

udało się zagłosować nad łącznie wszystkimi komisjami, tymi trzema stałymi, żeby było po  

5 osób czy po 7, można ewentualnie ustalić składy osobowe poszczególnych komisji. Jedna 

może być propozycja 5, druga może być 7 osobowa. Prawda? Proponuje, żeby była liczba 

nieparzysta, wtedy jest łatwo rozstrzygnąć opinię, żeby nie było tutaj, że uchwała nie uzyskała 

pozytywnej, czy negatywnej. W zasadzie będzie cztery do czerech przy ośmioosobowym 

składzie, więc tutaj będzie problem. Proponuje, żeby była nieparzysta liczba i możemy przy 

powołaniu poszczególnych komisji ustalić skład osobowy. Natomiast jeżeli tego nie ustalimy 

(górnego limitu) to w zasadzie nie ma podstaw do tego, żebyśmy te osoby, które się zgłoszą 

mogli usunąć, czy mogli ich nie dopuścić do składu komisji. Propozycja jest taka, żeby 

ewentualnie jak Państwo nie ustaliliście to może być wniosek formalny jeszcze, żeby nie 
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głosować tych samych wniosków łącznie tylko po prostu ustalić sobie, że w pierwszej 

kolejności wybieramy Komisje Budżetu i Finansów, to jest skład tej komisji na 7 osób, jeżeli 

Państwa wniosek przejdzie formalnie, czy tam 5 osób (to już od Państwa zależy) i wtedy 

ustalimy ten skład. Natomiast kolejne komisje mogą być różne. Bo ja rozumiem, że Państwa 

wniosek nie uzyskał większości, bo nie było zgody, żeby wszystkie komisje miały taką samą 

liczbę członków, ale może dojść, że w Państwa ocenie i głosowaniu pozytywnym,  

że poszczególne komisje stałe, czyli te trzy komisje, będą mieć różny skład osobowy. 

Propozycja, tak jak mówię, żeby to była liczba nieparzysta. Państwo podejmujecie decyzje. 

Minimalny skład jest 5, więc to jest minimalna liczba. Państwo podejmujecie jaki byłby tutaj 

skład ten górny. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zapytał, czy wobec tego rada przystępuje do 

wyboru Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Myślę panie przewodniczący, że może ktoś złożyć 

wniosek, któryś z radnych, żeby może ten limit składu Komisji Budżetu i Finansów ustalić  

i żebyście Państwo już konkretnie przegłosowali skład ten górny maksymalny Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul dopytał, czy są jeszcze jakieś wnioski w tym 

zakresie. 

 

Radny Tomasz Niżnik: Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Składam wniosek, aby  

w Komisji Budżetu i Finansów ilość członków liczyła 7 radnych. 

 

Radny Stanisław Ziomek: Ja składam wniosek, aby pozostać przy pięcioosobowych 

komisjach, ponieważ te komisje będą zbyt rozbudowane. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul: Szanowni Państwo, wobec tego jesteśmy 

zmuszeni jeszcze raz przegłosować. W takim razie panie mecenasie czy dopuszcza nam 

regulamin? 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Pytanie jest takie, że tutaj Państwo już głosujecie. 

Rozumiem, że pan składa wniosek formalny, żeby Komisja Budżetu i Finansów miała  

5 członków. 

 

Radny Stanisław Ziomek: Tak to jest wniosek formalny. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Więc jeszcze raz przegłosujemy wniosek pana radnego 

Niżnika – 7 osób i pana radnego Ziomka, żeby Komisja Budżetu i Finansów miała 5 członków. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przystąpił do przegłosowania wniosku radnego 

Tomasza Niżnika w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Budżetu i Finansów na 7 osób. 
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W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 7 radnych, 

- „przeciw” – 8 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek został odrzucony,  

a następnie zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Stanisława Ziomka w sprawie 

ustalenia liczby członków Komisji Budżetu i Finansów na 5 osób. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 8 radnych, 

- „przeciw” – 7 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy. 

 

Do składu Komisji Budżetu i Finansów radni zgłosili następujące osoby: 

- radna Jolanta Pelczar zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Jurczaka. Radny Krzysztof 

Jurczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radny Tomasz Niżnik zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Kmonka. Radny Krzysztof 

Kmonk wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radna Małgorzata Bystrańska zgłosiła kandydaturę radnego Stanisława Ziomka. Radny 

Stanisław Ziomek wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radny Stefan Liput zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Jurczyka. Radny Mariusz Jurczyk 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radny Krzysztof Kmonk zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Niżnika. Radny Tomasz 

Niżnik wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radny Maciej Pelczar zgłosił w imieniu Klubu Radnych „Forum Społeczne”: radnego Rafała 

Przymusińskiego, radnego Macieja Pelczara i radną Jadwigę Hejnar, Radny Rafał 

Przymusiński, radny Maciej Pelczar i radna Jadwiga Hejnar wyrazili zgodę na 

kandydowanie. 

- radna Małgorzata Bystrańska zgłosiła radnego Jana Borka. Radny Jan Borek nie wyraził 

zgody na kandydowanie. 
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Radny Stanisław Ziomek złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów do składu Komisji 

Budżetu i Finansów. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poddał złożony wniosek pod głosowanie. 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że lista kandydatur do składu Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Gminy Krościenko Wyżne została zamknięta. 

 

Radny Maciej Pelczar: Prosiłbym pana Mecenasa o przypomnienie w ilu komisjach możemy 

uczestniczyć, żeby ktoś nie przesadził z propozycjami. Dziękuję. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Szanowni Państwo, Statut Gminy mówi, że radny 

może uczestniczyć maksymalnie w dwóch komisjach stałych, czyli nie bierzemy pod uwagę 

komisje ustawowe – Komisje Rewizyjną i Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Bierzemy pod 

uwagę te trzy komisje stałe. Przypominam również, że przy wyborze Państwo ustaliliście skład 

maksymalny, czyli tutaj ten skład 5-osobowy i przypominam również, że musi wejść 

przedstawiciel klubu. Aczkolwiek tutaj jeżeli będziecie Państwo zgłaszać, bo też tu nie mamy 

listy tego klubu, bo jak rozumiem Państwo to dzisiaj złożyliście, to żeby przy zgłoszeniach  

w kolejnej komisji było wyraźnie wyartykułowane, że dokonujecie Państwo zgłoszenia  

w imieniu klubu. Państwo również przy głosowaniu powinniście to uwzględnić, bo jest 

przedstawiciel. Do komisji stałych wchodzi przynajmniej 5 radnych (to jest też tu górny limit), 

w tym też przedstawiciele klubów oraz członków. Jest jeden klub zawiązany w ramach rady 

gminy, więc musi być przedstawiciel klubu w komisji stałej. Dziękuję. Szanowni Państwo 

jeszcze tutaj korzystając z przerwy, która dotyczy tego głosowania, ja przypomnę również, że 

klub zgłasza swoje powstanie w ciągu 7 dni przewodniczącemu rady i w zgłoszeniu podaje się 

nazwę klubu, listę członków, imię i nazwisko przewodniczącego klubu. Tutaj Państwo 

przedłożyliście Regulamin klubu, natomiast lista członków klubu nie wiem czy Państwo 

przedłożyliście. 

 

Radny Maciej Pelczar: Zgodnie z Regulaminem mamy 7 dni na dostarczenie tego od momentu 

ogłoszenia. Dzisiaj zgłaszamy. Dostarczymy wszystkie dokumenty w wyznaczonym terminie. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Szanowni Państwo, tak. Tylko, żeby uwzględnić teraz 

kto wchodzi, czy Państwo macie te minimalne 3 osoby, kto wchodzi w skład Klubu, to 

chcielibyśmy tutaj, żebyście Państwo radni mieli informacje, czyli uwzględniając już Państwa 

wniosek. Ja wiem, że macie Państwo 7 dni, ale dzisiaj decydujemy w kwestiach formalnych 

powstania poszczególnych składów komisji, więc żeby nie było tutaj takiej sytuacji, że ktoś  
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z Państwa nie wyrazi zgody na branie udziału w ramach klubu i nie będzie przedstawiciel klubu 

w danej komisji. Myślę, że tutaj można by było zrobić jakąś przerwę i uzupełnić ten skład 

osobowy klubu, żeby już nie było wątpliwości, żeby te komisje były poprawnie wybrane. 

Dziękuję bardzo. 

 

W związku z powyższym radny Maciej Pelczar złożył wniosek o przerwę w posiedzeniu  

i oznajmił, że Klub dostarczy właściwe deklaracje członków, które uzupełnią brakujące 

dokumenty. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poinformował zebranych, że oficjalna 

lista członków Klubu Radnych „Forum Społeczne” została dostarczona podpisana przez 

Przewodniczącego Klubu pana Maciej Pelczara. 

 

W dalszej kolejności w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady Gminy 

głosowania jawnego poszczególni kandydaci zgłoszeni do składu Komisji Budżetu i Finansów 

otrzymali następującą ilość głosów (w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych): 

1) radny Krzysztof Jurczak - 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”, 

2) radny Krzysztof Kmonk - 7 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

3) radny Stanisław Ziomek - 9 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 

4) radny Mariusz Jurczyk- 8 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”, 

5) radny Tomasz Niżnik - 15 głosów „za”, 

6) radny Rafał Przymusiński - 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

7) radny Maciej Pelczar - 6 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

8) radna Jadwiga Hejnar - 6 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

(imienne wykazy z poszczególnych głosowań w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że ustalono następujący skład komisji 

Budżetu i Finansów: 

1) radny Krzysztof Jurczak, 

2) radny Stanisław Ziomek, 

3) radny Mariusz Jurczyk, 

4) radny Tomasz Niżnik, 

5) radny Rafał Przymusiński. 

 

Następnie przystąpiono do ustalenia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul złożył wniosek, aby Komisja Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich składała się z 5 osób. 
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Radny Tomasz Niżnik złożył wniosek o poszerzenie składu ilościowego Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich do 7 osób, aby większa ilość radnych mogła brać udział  

w pracach Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przystąpił do przegłosowania wniosku w sprawie 

ustalenia liczby członków Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich na 5 osób. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 8 radnych, 

- „przeciw” – 7 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek został przyjęty. Następnie 

zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Tomasza Niżnika w sprawie ustalenia liczby 

członków Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich na 7 osób. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 7 radnych, 

- „przeciw” – 7 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek nie został przyjęty,  

a następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich: 

- radny Marcin Nóżka zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Hejnar. Radna Jadwiga Hejnar 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

- radny Stanisław Ziomek zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Pelczar. Radna Jolanta Pelczar 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

- radny Krzysztof Kmonk zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Niżnika. Radny Tomasz 

Niżnik wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radny Stefan Liput zgłosił kandydaturę radnego Jana Borka. Radny Jan Borek wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

- radny Krzysztof Jurczak zgłosił kandydaturę radnego Marcina Nóżki. Radny Marcin Nóżka 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

- radny Tomasz Niżnik zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Kmonka. Radny Krzysztof 

Kmonk wyraził zgodę na kandydowanie. 
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- radny Maciej Pelczar zgłosił w imieniu Klubu Radnych „Forum Społeczne” kandydatury 

radnego Rafała Przymusińskiego i radnej Marty Sawickiej. Radny Rafał Przymusiński  

i radna Marta Sawicka wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rafał Przymusiński: Ja mam pytanie do pana Mecenasa. Bo to jest tak, nasz klub 

zgłosił 3 osoby. Hipotetycznie załóżmy, że wejdą dwie osoby od nas. Jedna nie wejdzie, a nam 

jako klubowi zależy na tej, która nie wejdzie. Czy my możemy później po głosowaniu te dwie 

osoby, które teoretycznie przeszły, albo jedna wycofały się i ustąpiły osobie, która zgłosiła się 

a nie przeszła w głosowaniu, tak żeby mieć to miejsce dla klubu zapewnione. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Panie przewodniczący, panie radny. Nie do końca 

rozumiem pana pytanie. Szanowni Państwo, tak jak mówię Statut określa, że Państwo macie 

zagwarantowane miejsce w komisji stałej. To Państwo jako klub decydujecie kogo i w jakiej 

komisji zgłosić, mając na uwadze również ten górny limit, czyli, że radny może być 

maksymalnie w dwóch komisjach stałych. Głosujemy i ustalimy już skład osobowy, więc 

generalnie to już skład taki zostanie, bo Państwo przegłosujecie w chwili obecnej 

poszczególnych kandydatów. Następnie jak Państwo wybierzecie te komisje będzie uchwała 

już z konkretnymi Państwa radnymi. Więc później nie rozumiem ta zamiana na czym miałaby 

polegać? 

 

Radny Rafał Przymusiński: Tak jak w tym przypadku zgłosiliśmy 3 osoby. Rozmawialiśmy 

wcześniej w naszym Klubie ustaliliśmy, że chcielibyśmy, żeby jedna z osób była na pewno. 

Może być tak, że Państwo radni zdecydują się, że wejdą nawet 3 osoby. Jest to prawda możliwe, 

ale jest też możliwe, że ta jedna osoba nie wejdzie i takie mam pytanie, czy potem my jako 

klub, bo na tej jednej osobie nam zależy. Czy to będzie możliwe? 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Szanowni Państwo - nie. Jeżeli Państwo zgłosicie  

i jest już pan wybrany do Komisji Budżetu i Finansów i pana jeszcze raz zgłaszają do Komisji 

Oświaty to jeżeli pana kandydatura uzyska większość to będzie pan już w dwóch komisjach, 

czyli maksymalny limit. A będzie też limit statutowy spełniony, że będzie przedstawiciel klubu. 

To Państwo decydujecie a radni wybierają jakby z Państwa zgłoszeń, więc teoretycznie było 

by tak, że jeżeli Państwo zgłosicie jednego kandydata Państwa klubu, to w zasadzie radni nie 

mogą go odrzucić, bo odrzucenie kandydata spowoduje, że nie będzie zgodność uchwały ze 

Statutem. Więc jeżeli Państwo zgłosicie z tych trzech jednego w tej komisji, to macie Państwo 

zagwarantowane, że ta osoba wejdzie. Natomiast jeżeli Państwo zgłosicie dwie osoby,  

to Państwo już dajecie to pod osąd Rady, która z tych osób uzyska większość i wówczas 

Państwo już tracicie jakby kontrolę. Teoretycznie była by możliwość taka, że ta osoba 

wycofywałaby swoją kandydaturę, ale to już zmiana uchwały i tak dalej. Natomiast w mojej 

ocenie nie ma czegoś takiego, że Państwo po głosowaniu podejmujecie decyzje, że ta osoba się 

nie zgadza. Po to przewodniczący pyta, przed poddaniem tej osoby pod głosowanie, czy wyraża 

zgodę na kandydowanie. Więc ta zgoda jest i normalnie bierze udział ta osoba w wyborach na 

członków komisji stałej. Dziękuję bardzo. 
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Radny Rafał Przymusiński: Dziękuję bardzo. Wszystko jasne już. 

 

Radny Krzysztof Jurczak złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów do składu Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Radny Tomasz Niżnik: Panie przewodniczący, mógłby pan przeczytać jeszcze listę 

kandydatów? 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że lista kandydatów do Komisji 

Oświaty Kultury i Spraw Obywatelskich przedstawia się następująco: 

1) radna Jadwiga Hejnar, 

2) radna Jolanta Pelczar, 

3) radny Tomasz Niżnik, 

4) radny Jan Borek, 

5) radny Marcin Nóżka, 

6) radny Krzysztof Kmonk, 

7) radny Rafał Przymusiński, 

8) radna Marta Sawicka. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poddał złożony wniosek pod 

głosowanie. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że lista kandydatów do składu Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich została zamknięta. 

 

W dalszej kolejności w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady Gminy 

głosowania jawnego poszczególni kandydaci zgłoszeni do składu Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich otrzymali następującą ilość głosów (w głosowaniu uczestniczyło  

15 radnych): 

1) radna Jadwiga Hejnar – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

2) radna Jolanta Pelczar – 11 głosów „za”, 4 głosy „wstrzymujące się”, 

3) radny Tomasz Niżnik – 7 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 

4) radny Jan Borek – 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

5) radny Marcin Nóżka – 8 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”, 

6) radny Krzysztof Kmonk – 7 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

7) radny Rafał Przymusiński – 6 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 
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8) radna Marta Sawicka – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

(imienne wykazy z poszczególnych głosowań w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że ustalono następujący skład komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich: 

1) radna Jadwiga Hejnar, 

2) radna Jolanta Pelczar, 

3) radny Jan Borek, 

4) radny Marcin Nóżka, 

5) radna Marta Sawicka. 

 

W dalszej kolejności przystąpiono do ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul złożył wniosek, aby Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska składała się z 5 osób. 

 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przystąpił do 

przegłosowania wniosku. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 1 radny, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek został przyjęty i poprosił  

o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska radni zgłosili 

następujące osoby: 

- radny Krzysztof Jurczak zgłosił kandydaturę radnego Stefana Liputa, 

- radny Stanisław Ziomek zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Bystrańskiej, 

- radny Tomasz Niżnik zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Kmonka, 

- radny Rafał Przymusiński zgłosił w imieniu Klubu Radnych „Forum Społeczne” 

kandydaturę radnego Macieja Pelczara, 

- radna Jolanta Pelczar zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Jurczaka. 

 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
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Radna Małgorzata Bystrańska złożyła wniosek o zamknięcie listy kandydatów do składu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Krościenko 

Wyżne. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poddał złożony wniosek pod 

głosowanie. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało  się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że lista kandydatów do składu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska została zamknięta. 

 

W dalszej kolejności w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady Gminy 

głosowania jawnego poszczególni kandydaci zgłoszeni do składu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska otrzymali następującą ilość głosów  

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych): 

1) radny Stefan Liput – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

2) radna Małgorzata Bystrańska – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

3) radny Krzysztof Kmonk – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

4) radny Maciej Pelczar – 13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 

5) radny Krzysztof Jurczak – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy „wstrzymując się”. 

 

(imienne wykazy z poszczególnych głosowań w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że ustalono następujący skład osobowy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

1) radny Stefan Liput, 

2) radna Małgorzata Bystrańska, 

3) radny Krzysztof Kmonk, 

4) radny Maciej Pelczar, 

5) radny Krzysztof Jurczak. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul odczytał uchwałę w sprawie powołania stałych 

Komisji Rady Gminy Krościenko Wyżne. Następnie zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
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W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” głosowało 15 radnych, 

- „przeciw” – 0 radny, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że rada gminy podjęła UCHWAŁĘ  

NR II/ 5 /2024 w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Krościenko Wyżne  
- w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę celem ukonstytuowania się Komisji,  

tj. dokonania wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących poszczególnych 

Komisji Rady Gminy Krościenko Wyżne oraz zaopiniowania uchwały. 

 

Ad. 6e 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła radna – Małgorzata Bystrańska (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). Szanowni Państwo radni, ponieważ miałam niewątpliwą 

przyjemność współpracować z panem wójtem w poprzedniej kadencji, przypadło mi w udziale 

przedstawić propozycję wynagrodzenia na tą kadencję. Na kwotę wynagrodzenia pana wójta 

składa się: 

- wynagrodzenie zasadnicze – 10 000,00 zł, 

- dodatek funkcyjny – 3 150,00 zł, 

- dodatek stażowy – 1 700,00 zł, 

- dodatek specjalny – 3 945,00 zł. 

Uważam, że wójt w pełni zasłużył sobie na wyższą kwotę wynagrodzenia, szczególnie mając 

na względzie rozwój naszej gminy w minionej kadencji oraz zaplanowane inwestycje na 

kadencję obecną. Warto w tym miejscu zaznaczyć, że na zadania inwestycyjne, nie wliczając 

w to remontów, w latach 2019-2024 wydatkowano niebagatelną kwotę 27 054 944,71 zł  

z czego 12 562 600,13 zł to środki pozyskane ze źródeł zewnętrznych, o których pozyskanie 

wójt starannie zabiegał. Na uwagę zasługuje również wysokość budżetu naszej gminy. 

Poprzednią kadencję zaczynaliśmy gdy budżet gminy wynosił około 20 mln zł, a obecnie 

pracujemy na rekordowym, bo 40 mln zł jakiego w historii naszej gminy jeszcze nie było.  

Na sam 2024 rok wydatki inwestycyjne zaplanowano w kwocie 17 870 963,29 zł jest to również 

rekordowa kwota w historii naszego samorządu. Warto podkreślić, że aż 15 721 435,56 zł 

pochodzi z różnego rodzaju pozyskanych dofinansowań. Uważamy, że na zaproponowane 

przez nas wynagrodzenie wójta gminy zasługuje. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Krzysztof Jurczak: stwierdził, że opinia 

komisji jest pozytywna, 4 głosy „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Krzysztof Jurczak: Szanowni Państwo, jako Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Finansów, ale też wyrażam tutaj swoje zdanie i chciałem wszystkim jakby uświadomić, że 

rada nie działa tutaj w pełnym wymiarze samodzielnie, dlatego że ma delegacje prawne 

wyższego rzędu, które ustalają widełki wynagrodzenia dla wójta gminy o liczbie mieszkańców 

do 15 tys. To 15 tys. od razu chce powiedzieć, że nie jest jedynym wskaźnikiem problemów  

i jedynym odnośnikiem do wynagrodzenia i nie oznacza konieczności tutaj wyliczenia 

proporcji, bardziej tutaj liczy się zaangażowanie, liczy się pozyskiwanie środków i to co tutaj 

pani radna Małgorzata wyszczególniła wcześniej. Generalnie również miało swoje 

odzwierciedlenie na posiedzeniu komisji. Także ja ze swojej strony, nie tylko jako 

przewodniczący komisji, ale również osobiście popieram. Dziękuję. 

 

Radny Maciej Pelczar: Koleżanki i koledzy, panie wójcie. Doceniając wszystko co słyszałem, 

zresztą wójta znamy nie od dzisiaj i zauważamy jego zaangażowanie i pracę, przy czym muszę 

wam przypomnieć o jednej rzeczy, że my tu zbliżyliśmy się kwotą 10 tys. do górnego pułapu, 

odbierając sobie niejako możliwość w przyszłości dania czegoś od siebie. Poszliśmy naprawdę 

wysoko i proszę o zastanowienie się czy ta kwota nie zamyka nam troszeczkę drogi by 

zaangażowanie wójta doceniać w przyszłych latach. Jestem jak najbardziej za, natomiast kwota 

jest, według moich wyliczeń 17% w górę. Mało tego jeszcze zwrócę uwagę na jedną rzecz przy 

tej uchwale jest bardzo dobrze, zresztą to zauważyłem, umotywowane prawnie, dlaczego tą 

kwotę dajemy, natomiast umotywowania merytorycznego nie widzę w tej uchwale. Chciałbym 

zobaczyć to umotywowane poza wypowiedziami Państwa. Dlatego proszę o wstrzemięźliwość, 

zastanowienie się nad może niższą kwotą i danie nam możliwości może w przyszłym roku dać 

wójtowi coś, bo niewiele już zostało. Dziękuję. 

 

Radny Rafał Przymusiński: Panie przewodniczący, to ja jeszcze tak zabiorę głos. Myślałem, 

że nie będę o tym tutaj mówił, bo był temat na komisji. Ja podobnie jak pan Maciek 

wypowiedziałem się w ten sposób, że kwota faktycznie jest bardzo wysoka i też tak patrzymy 

bezwzględnie, nie ma o czym mówić pan wójt wygrał wybory. Decyzja wyborców.  

W pierwszej turze, bardzo wysoko. Więc podwyżka jak najbardziej się należy. W ogóle nie ma 

o czym mówić. Ale podobnie jak pan Maciek myślę, że idziemy praktycznie pod samą górę.  

Są te widełki ustawowe, prawda? Propozycja, która padła na komisji jest praktycznie 

maksymalna. Mój pomysł, moja propozycja, na komisji była taka, żeby to była kwota około 18 

tys. zł, czyli podwyżka jest znaczna, to prawie 1 500,00 zł, ale nie jest maksymalna. Taki był 

mój wniosek. On przepadł. Nie wiem, czy taki wniosek może paść na radzie gminy.  

Czy ta kwota jest w ogóle do przemyślenia, do zastanowienia? Ale podobnie jak tutaj pan 

Maciek mówię, że pan wójt, to jest jego ostatnia kadencja, zamykając się jakby tą kwotą. 

Wiadomo, że będzie się starał. Znamy pana wójta, nie ma o czym mówić, ale ja myślę dajmy 

szansę ewentualnie kolejnej podwyżki w przyszłym roku. Takie moje zdanie. Taka moja 

uwaga. Dziękuję bardzo. 
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Radny Krzysztof Jurczak: Ja może tylko w kwestii tego uzasadnienia. W moim rozumieniu 

przyjęcie tych kwot przez Komisję Budżetu i Finansów było akceptacją uzasadnienia, które 

padło i zostało przedstawione przez panią Małgorzatę Bystrańską. Protokół będzie utworzony. 

Będzie to załączone do protokołu i Państwo będziecie mogli się z tym z pewnością zapoznać. 

Natomiast tyle chciałem tytułem uzupełnienia. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych: 

- „za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 5 radnych, 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ  

NR II/ 6 /2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krościenko Wyżne  

– w złączeniu. 

 

Ad. 7 

Informacja Przewodniczącego Rady o sprawach, których wpływ do Rady miał miejsce 

między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

do Rady Gminy Krościenko Wyżne wpłynęło: 

1) pismo Rady Społecznej SPG ZOZ w Krościenku Wyżnym w sprawie zakupu analizatora 

UACR. 

2) w dniu dzisiejszym wpłynęło zgłoszenie o utworzeniu klubu pod nazwą Klub Radnych 

„Forum Społeczne”. 

 

Ad. 8 

Sprawy bieżące oraz wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Głos zabrał radny Rafał Przymusiński: Ja mam taką prośbę, taką bardziej techniczną. Chodzi 

mi o to tak teraz mamy II sesję rady gminy. Jest nas komplet 15 osób i taka prośba, ponieważ 

dziś rano padł pomysł, że może ewentualnie sesje na 9 rano, żeby na daną godzinę. Tutaj  

z naszej strony rozmawialiśmy, żeby jak najpóźniej koło 13 godziny. Nie wiem jak tutaj 

pozostali radni, ale prosiłbym, żeby uwzględnić, żeby po prostu mogliśmy wszyscy 

uczestniczyć. Wiem, że są ważne decyzje dla mieszkańców. Im nas jest więcej ta dyskusja 

będzie bardziej merytoryczna to tym chyba lepiej, prawda? Taka moja prośba. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul: Oczywiście weźmiemy pod uwagę przy 

organizacji/zwoływaniu kolejnych posiedzeń rady gminy i ten głos. To wszystko jest 



27 

 

uzależnione od ilości spraw, które mamy do przeprocedowania na danej sesji. Także ja już tutaj 

przyjmowałem informacje na ten temat. Obiecuje, że zostanie to wzięte pod uwagę. Jeszcze 

tylko przypomnę o obowiązku złożenia pierwszego oświadczenia majątkowego  

do dnia 5 czerwca 2024 roku. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Ad. 9 

  Zamknięcie obrad. 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul 

zamknął II Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokół sporządziła: Agata Michna           Krzysztof Podkul 


